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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "A légi folyosók hatása Újpestre" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2018 augusztus 16-án megváltoztak a Liszt Ferenc repülőtérhez tartozó légifolyosók, ezáltal pedig 
olyan helyeken is jelentős zajterhelés jelent meg a Főváros felett, ahol előtte soha nem volt. 
Vehetjük ezt új állomásnak az Orbán-kormány fejlődéstörténetében, elvégre már a levegőből is 
sikerül megkeseríteniük a budapestiek életét. A zaj nem csak Zuglóban vagy Kőbányán, hanem 
Újpesten is zavaró, egyre több ilyen jelzést kapok az újpesti polgároktól. Kérem ne kezdjenek 
nekem arról mesélni, hogy mit és miért csinál a budapesti légiforgalmi irányítást végző 
HungaroControl Zrt. Engem az érdekel, hogy az újpestieknek ne kelljen becsukniuk az ablakot, ha 
hallani akarják egymás szavát. Hogy az újpestieknek ne kelljen éjszakánként arra ébredniük, hogy 
megint elhúzott felettük egy repülő. Hogy ne legyen olyan zajos az életünk, mintha egy háborús 
övezetben élnénk.

Kérdezem ezért Miniszter Urat!

Miért engedélyezték, hogy Budapest leginkább lakott területei fölé tereljék a repülőgépeket? Ki 
engedélyezte az új légifolyosókat? Miért nem foglalkoztak a döntésük miatt megnövekedett 
zajterheléssel? De ha már így döntöttek, miért nem helyeztek ki minden érintett kerületbe mobil 
zajszintmérőket? Miért nincs még mindig hivatalos hatósági adat arról, hogy Kőbányán, Zuglóban 
és Újpesten mekkorára növekedett a zajszint? Miért van az, hogy ennyire nem érdekli Önöket a 
budapestiek élete? Mit fognak csinálni, ha az európai magyarok fognak független zajszintméréseket
kérni a saját pénzükön, hogy az adatokkal a kezükben bíróságra menjenek? Ön fogja kifizetni a 
kártérítést, Miniszter Úr? Nyilván nem, majd azt is a mi adónkból fizetik ki. Kérem abban a 



tudatban válaszoljon a kérdeseimre, hogy a válaszait a zajtól kimerült és dühös újpesti családok 
ezrei várják! Köszönöm!

Budapest, 2018. november 30.

Varju László

Demokratikus Koalíció
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